Call for applications
Summer Institute on Climate Information for Public Health
Deadline for submission of applications: 11 February 2011 

Please Circulate 

The organizing committee of the Summer Institute on Climate Information for Public Health has just announced that next year's two-week training course will be held between May 16 and May 27. It will be run by the International Research Institute for Climate and Society (IRI), in partnership with Center for International Earth Science Information Network (CIESIN) and the Mailman School of Public Health. The course offers professionals who play a research role in operational public health decision-making the opportunity to learn practical methods for integrating climate knowledge and information into health decision-making processes through expert lectures, special seminars, focused discussions and practical exercises. 

For more information, please visit: http://iri.columbia.edu/education/ciph11 .

Deadline for submission of applications: 11 February 2011.
Please apply at this link: Online application. 
Only online applications will be accepted. 

  

 
Due to the limited number of participants (12), it is recommended that applications are sent as early as possible. 

*************************************************** 

Appel à candidatures – Université d’été sur l’information climatique pour la santé publique 

Le comité d’organisation de l’Université d’été 2011 sur l’information climatique pour la santé publique vient d'annoncer que sa prochaine formation se tiendra du 16 au 27 mai 2011.L’Université d’été sera organisée par l’International Research Institute for Climate and Society (IRI), en partenariat avec le Centre for International Earth Science Information Network (CIESIN) et la Mailman School of Public Health. Le cours offre aux professionnels qui jouent un rôle en tant que chercheurs dans les prises de décisions opérationnelles en santé publique, l’opportunité d'apprendre des méthodes pratiques pour intégrer les connaissances et informations climatiques dans les processus de décision en matière de santé grâce à des conférences d'exper ts, des séminaires, des discussions et des exercices pratiques. 

Pour de plus amples informations, veuillez consulter:
http://iri.columbia.edu/education/ciph11 

Date limite de soumission des candidatures: 11 février 2011. 
La formation sera conduite en anglais uniquement.
Seules les candidatures en ligne sont acceptées.
Veuillez soumettre votre candidature le plus tôt possible (seulement en anglais) sur le lien suivant : Online application. 
(Seuls 12 participants seront retenus). 
